
De suggestie is dat reizen meer besmettingen en mutaties uitnodigt. Er is geen onderbouwing met enige 
wetenschappelijke publicaties. Wat wel volgens publicaties mutaties uitnodigt en zeker niet als effectief 
wordt gezien zijn lockdowns.

Er moet een hele andere inrichting voor scholen komen met een specifiek toegangsbeleid waarbij alle 
scholieren in 1 klaslokaal blijven. GEEN bewegingen meer in een gemeenschappelijke gang plaatsvinden. 
Geen maaltijden in een gezamenlijke kantine worden gegeten. De kinderen moeten ieder bij een aparte 
ingang naar binnen en die is voor elke klas anders. Er zal hand-gel en een temperatuur meter bij de ingang 
moeten zijn. Kinderen die symptomen vertonen zullen naar een pcr test gestuurd moeten worden.

Volgens internationaal onderzoek vinden de meeste besmettingen in het ziekenhuis plaats. Er zal derhalve 
veel meer aandacht moeten komen aan manieren om besmettingen binnen het ziekenhuis te voorkomen. 
De huidige maatregelen volstaan niet.

Daar en tegen is de kans op besmettingen buiten UITERST KLEIN. De regels zullen daarom op korte tijd 
moeten worden aangepast. Er is geen enkele reden en/of geen enkele wetenschappelijke studie die 
aangeeft dat koffiedrinken op een terras besmettingen oplevert.

Bij alle locaties, winkels en instellingen, zo ook op kantoor zal er een quota van een persoon per vierkante 
meter moeten worden ingesteld. Dit geldt alleen voor binnen en zou NIET moeten gelden voor buiten.

Men spreekt dat mensen niet eens in hun eigen tuin een sigaret zouden mogen roken. Dit is pervers en 
wederrechtelijk. Volgens mij heeft de staat geen recht om hier op eigen terrein zulke zaken te verordenen.

Er is geen enkel bewijs dat de avondklok werkt. De suggestie dat hier 41.000 besmettingen mee zou zijn 
voorkomen is gebaseerd om een model dat eerder 170.000 besmettingen per dag aangaf. De heer Wallinga 
van het RIVM zou zich als modelmaker moeten schamen om met zulk pruts werken naar buiten te willen 
treden.

Een quarantaineplicht voor reizigers is volgens mijn totale onzin. Als we kijken naar de kaart van Europa 
dan zien wij dat het gemiddeld aantal besmettingen per land grosso modo niet zoveel uiteenloopt als 
binnen de landsgrenzen. Bij een gemiddelde normaalverdeling liggen het aantal besmettingen over de 
bevolking vrij dicht bij elkaar. Als dit zo is, dan is er dus geen reden om reizen naar buitenland te beperken 
omdat mensen zich niet aan een groter risico blootstellen. Het werkelijke probleem wordt overigens velen 
malen kleiner als Nederland, nog strenger dan bij andere landen vooraf een pcr test eist. Bovendien wil 
Nederland nog een snel-test net voor vertrek hebben hetgeen zeer onredelijk en uiterst belastend en 
moeilijk is.

Als we na deze 2 testen dan ook nog een periode van quarantaine moeten volgen dan lijkt mij dat uiterst 
onredelijk.




